
Brukerråd
28. november 2024
Dalgård skole og ressurssenter

Til stede:
Elevrådet:
Ella Landseth 7B, Sarah Wraalsen Sørgård 6A, Thea Sofie Endal Sorteberg 6A
FAU: Hagbart Alsos, Anette Solli
Bente Rodahl, avdelingsleder
Rektor Gro

Elevrådet med fra kl 17 - 18

Saker:

Referat fra 24.10.24
Ingen kommentarer har kommet inn, så dette anses som godkjent.

Vedtak:
Referatet etter brukerrådsmøtet 24.10.24 er godkjent.

Saker fra FAU

- Ingen innkomne saker til FAU
- En dialog i brukerråd om retningslinjene knyttet til utsending i vigilo og

begrensningen formidlet fra kommunalsjef til rektorene i forbindelse med info
om varslet fakkeltog i regi av FAU. Rektor Gro sender ut all informasjon fra
FAU, også denne gangen. Hun vurderer retningslinjene til å inneholde info fra
FAU på lik linje med alle andre lag tilknyttet skolen.

Vedtak:
Informasjonen tas til orientering

Saker fra elevråd

Hvordan elevrådet ønsker å bruke penger fra FAU, kr 35.000,-:
Har spurt alle klassene om hva de tenker/ønsker seg.

- Fra referat 24.10: Noen har foreslått å spare pengene, til en gang man trenger
det, for eksempel hvis man trenger å kjøpe noe, eller skal ha en fest for hele
skolen.



- I dagens elevrådsmøte kom det opp flere forslag: Felles frokost for hele
skolen. Nye basketballkurver, slik at det kan spilles kamp. Turnstenger på
øvre uteområde. Fotballer, håndballer, leker, sykler med 3 seter/hjelm. Dele
pengene trinnvis. Nytt dekke i ballbingen og nye mål.

Garderobekontroll og AMK går bra. Ønske om klokke i AMK kontoret. (Kom opp på
veggen dagen etter brukerråd🙂)

Juledisco for hele skolen 5. desember. Hvert trinn får 20 min i samlingsrommet med
musikk, dans og moro.

Ingen mobbesakene i AMK. Ikke noe hærverk dette året.

Vedtak:
Informasjonen tas til orientering

Saker fra rektor

Førjulstid på Dalgård.
Inneholder også julegudstjenester / julemarkering, der foresatte aktivt melder
elevene på dersom de blir med i kirken. Dalgård gjennomfører i tråd med gjeldende
retningslinjer. Det er påmelding og frivillig å delta i julegudstjenesten. En likeverdig
markering avholdes på skolen. Elevene medvirker på begge med lystenning,
diktlesing, sang.

Har FAU noen betenkeligheter eller fått noen kommentarer på denne tradisjonen?
- FAU har ikke blitt kontaktet i forbindelse med gjennomføring av

julegudstjenesten.
Det har vært flere medieoppslag vedrørende tema. ca 80 % fra Dalgård velger å
delta i kirken, 20 % ønsker markeringen her på skolen (112 stk)

Byrådsbesøket mandag 18.11
- Lucie Katrine Eidem m/følge møtte skoleledelse / FAU / elevråd / ansatte.

Byråden ga uttrykk for at hun fikk informasjon i forhold til temaer hun ønsket å
vite mer om.

- FAU drøftet den økonomiske situasjonen med byrådet da hun var her. De tok
også opp dette med å ha egne skole-e-post adresser for å lette
informasjonsflyten fra FAU.

Skolestart høsten 2025
72 skolestartere registrert per nå for høsten 2025. Det blir i så fall fire
kontaktlærergrupper



Lærernormen på 1.-4. trinn og 5.-7. trinn
- Det er en realitet at skolene i Trondheim mottar økonomiske midler knyttet til

lærernormen. Dvs 15 elever per lærer på 1.-4. trinn og 20 elever per lærer på
5.-10. trinn.

- Dette kan innebære en endring av kontaktlærergruppene fra 4. til 5. trinn, når
antallet tilsier det. F.eks for nåværende 5. trinn (73), for årets 4. trinn (67), for
de som nå går på 2. (64), men ikke for 3. trinn (80).

- Alle foresatte har fått og får info på foreldremøtet ved innskrivning at
endringer i elevsammensetningen kan skje i løpet av 7 år. Rektor ønsker å
være tydelig også i brukerråd om at tildelte økonomiske midler til skolen blir
førende for antallet og størrelsen på kontaktlærergrupper og at endringer kan
skje. Til og fraflytting til skolekretsen påvirker også disse tallene.

- Foresatte og pedagoger deltar i prosessen ved endringer av
elevsammensettinger på et trinn.

VM i Granåsen
Skolene i Trondheim er invitert til Granåsen fredag 28.02.25. Skyss kan bli aktuelt for
noen av våre elever, men de fleste går tur/retur. Ulik lengde på hvor lenge vi deltar -
tilnærmet ordinær skoledag.

NB: Barneskirenn i denne sammenhengen er en NRK-produksjon der ungdom med
ulike funksjonshemminger har fått erfare vinter gjennom ulike aktiviteter.



Informasjonen om denne dagen ble tatt opp med skolens pedagoger i går. Ingen
umiddelbare innvendinger til at vi skal melde interesse for deltakelse. Det er jo
likevel ikke sikkert vi får anledning.

Har FAU i brukerråd noen umiddelbare innvendinger mot at vi melder skolen som
interessert i å delta? Nei - FAU regner med at sikkerhet m.v. ivaretas.

Umiddelbar interesse fra elevrådets representanter om at skolen skal delta på dette.

Vedtak:
Informasjonen og kommentarer tas til etterretning.

Eventuelt
- ingen saker


